
Aan de Griffier van de gemeente Albrandswaard, 

 

In de raadsvergadering van 4 dec JL, is ivm het onderwerp “woningbouw Hof van Poortugaal”,  oa ook 

gesproken over het idee van het zogenaamde “Achterom”.  

Dit “Achterom” zou een welkome oplossing zijn om de nu al extreem drukke Albrandwaardse dijk te 

ontlasten.  Enkele raadsleden kwamen na de vergadering,  met de vraag of wij dit idee wat inzichtelijker zouden 

kunnen maken. Hierbij stuur ik u een plattegrond ,daarin is met een zwarte vilt stift deze  “Achterom” variatie 

ingetekend. Uiteraard met de vraag of u dit met alle partijen/raadsleden zou willen delen. Hiervoor onze 

hartelijke dank! 

 

Vriendelijke groet namens een aantal buurtgenoten, 
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